



TÖREBODA IDROTTSKLUBB

Protokoll fört vid Töreboda IK:s styrelsemöte 2021-11-17

Närvarande: Niklas Pettersson, Camilla Leijon, Gunnar Welin, Annki Isaksson, Anette Wirdby, Thomas Boethius, Mikael Persson och Magnus Olofsson

Frånvarande: Janne Gustavsson och Annelie Eliasson

- §1 Mötets öppnades av ordförande.
- §2 Till justerare valdes Camilla Leijon.
- §3 Dagordningen godkändes.
- §4 Föregående mötesprotokoll gicks igenom.
- §5 **Ekonomisk rapport.**
Ny prognos visar ett minusresultat för året.
Amortering till kommunen för 2021 blir 50 tkr.
- §6 **Övriga rapporter.**
- Sportgrupp
Sammanställning av enkäter gjord av sportgruppen redovisades.
Joakim och Jenny bjuds in till nästa möte för att gå igenom dessa.
 - Status tränare – inga diskussioner har startats ännu.
 - Organisationskommittén/TIK 2021 – återupptas efter att tränarfrågan är löst.
- §7 **Inkomna skrivelser.**
Magnus meddelade att repskapet är flyttat till 11 januari.

- §8 **Utvärdering projekt Matchmiljö 2021.**
Ej aktuellt då det gjordes förra mötet.
- §9 **Dina Cupen 2022.**
Lite dåligt med anmälningar på herrsidan men bra på damsidan.
- §10 **TIK-tröja/Teamsales.**
Magnus har gjort förslag på en uppdaterad tröja framför allt för fotbollsskolan.
Men den ska även kunna säljas av föreningen.
Priset om man köper minst 100 st är 179 kronor. Niklas kollar om Daloc vill sponsra med logga på den varianten som vi ska sälja.
Styrelsen beslutade att beställa 100 st i blandade storlekar.
- §11 **Försäljning/aktiviteter 2022.**
Förslag på aktiviteter diskuterades och noterades på att göra listan.
- §12 Att göra listan gicks igenom och uppdaterades.
- §13 **Övriga frågor.**
Anette informerade att hon har bokat Ulvahallen för gåfotbollen vid tre tillfällen i vinter samt planerar en gåfotbollscup den 30/4.
- §14 Nästa möte är den 15/12 kl. 18:00 i klubbstugan.
- §15 Mötet avslutades av ordförande.

Töreboda 2021-11-17

Vid protokollet

Annki Isaksson

Niklas Pettersson
Ordförande

Camilla Leijon
Justeringsman